
  

Protokollsanteckning 

– till Kommunstyrelsens sammanträde måndagen den 26 
oktober 2020

Ärende 8: Nytt gatukostnadsreglemente för Huddinge kommun, 
HKF 3100

Huddingepartiet ståndpunkt är att ägare till fastighet som är bebyggd med 
bostad och har bygglov när detaljplan antas av kommunfullmäktige inte ska 
erlägga gatukostnader. 

Fastighetsägare inom våra omvandlingsområden har hittills betalat sina gator 
och vägar genom avgifter med mera till den gemensamma utbyggnaden och 
underhåll av deras vägar och gator. Ofta har det skett via enskilda väghållare där 
fastighetsägarna är medlemmar.

Däremot anser vi att nybildade fastigheter skall erlägga gatukostnader vid 
nybyggnation med en skälig kostnad för den nybildade fastigheten.

Lars Björkman
Huddingepartiet


